
2018D48535 Lijst van vragen 

De vaste commissie voor Infrastructuur en Waterstaat heeft een aantal 
vragen voorgelegd aan de Minister van Infrastructuur en Waterstaat over 
het haar brief d.d. 18 september 2018 inzake het Meerjarenplan ILT 
2019–2023 (Kamerstuk 35 000 XII, nr. 4). 

Voorzitter van de commissie,
Agnes Mulder 

Griffier van de commissie,
Israel 
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Nr. Vraag 

1 Hoe gaat de Inspectie Leefomgeving en Transport (ILT) zich de 
komende jaren voorbereiden op de nieuwe taken die voortvloeien 
uit de implementatie van het vierde Europese spoorwegpakket? In 
hoeverre zijn deze taken in strijd met en/of een belemmering voor 
de nu gekozen werkwijzen? Leidt dit tot verstoring? Zijn hiervoor 
extra middelen nodig? 

2 In hoeverre leidt de Omgevingswet met verdere decentralisaties 
tot andere risicoafwegingen? In hoeverre leidt de keuze om minder 
toezicht op provincies te houden en tegelijkertijd meer taken aan 
provincies over te dragen, tot een groter risico of lacunes in de 
handhaving? 

3 Hoe is de focus op bodemenergie gerelateerd aan de risicoana-
lyse? 

4 Wanneer wordt de nieuwe werkwijze geëvalueerd? 
5 Wat is in het algemeen, per aandachtsgebied en per controle de 

kans om een overtreder te betrappen op een significante 
overtreding? 

6 Welke rol krijgt de ILT bij de uitvoering van het klimaatbeleid, zoals 
de klimaatwet en het Emission Trading System? Hoe gaat die 
controle en handhaving straks in zijn werk? Welke plaats krijgt dit 
in de werkwijze van de ILT? 

7 Leidt het beter benutten van bronnen ertoe dat alle vergunningen 
gedigitaliseerd in een voor alle overheden en handhavers 
toegankelijke database komen? 

8 Dekken de Europese verordeningen en richtlijnen alle door de ILT 
gedefinieerde risico’s? Welke regelgeving wordt nu wel en welke 
niet actief gehandhaafd? 

9 Hoe schaars zijn de middelen van de ILT ten opzichte van een 
optimale uitvoering van haar taken in een situatie zonder 
schaarste? 

10 Waarom vervalt de verplichting van registratie, monitoring en 
terugneembaarheid van afval? 

11 Hoe past het maken van afspraken met de sector over ketenverant-
woordelijkheid bij de rol en taakstelling van de ILT? 

12 Waarom zijn externe partijen nodig voor de labeling en handha-
ving van producten? Komt dit omdat er intern onvoldoende 
capaciteit of deskundigheid is? 

13 Waarom is er een noodzaak tot een vernieuwende aanpak rond 
Schiphol? Welke aspecten van de huidige aanpak moeten worden 
aangepast? Waarom moeten deze aspecten worden aangepast? 

14 Is geluid onderdeel van de Staat van veiligheid en leefomgeving 
van Schiphol? 

15 Hoe vaak is er na een incident besloten geen capaciteit ter 
beschikking te stellen? 

16 Hoe worden bedrijven met een groter milieurisico gedefinieerd? 
17 Is met dezelfde cijfers met betrekking tot milieuschade gerekend 

als in de studie van het Planbureau voor de Leefomgeving naar 
milieuschade (PBL, Monetaire milieuschade in Nederland, 15 juni 
2018). 

18 Waarom is bij risico 2 alleen naar de emissies in lucht gekeken? 
19 Waarom is het feit dat zich tot op heden geen incident heeft 

voorgedaan in een risicoanalyse reden om het risico op nul te 
zetten? 

20 Waarom worden in de risicoanalyse potentiële ongevallen buiten 
beschouwing gelaten? 

21 Als de ILT geen taak heeft met betrekking tot het neerslaan van 
emissies uit de lucht, wie dan wel (risico 11)? 
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22 Hoe wordt het verbod op import van producten met asbest 
gehandhaafd (risico 15)? Waarom is in de risicoanalyse van 
asbestverwijdering niet meegenomen dat er tot 2024 zeer intensief 
asbest verwijderd zal gaan worden? 

23 Wordt met betrekking tot risico 18 ook het handhaven van het 
verbod op het verwijderen van roetfilters meegenomen? Hoeveel 
capaciteit wordt hier jaarlijks op ingezet? 

24 Hoeveel capaciteit wordt jaarlijks ingezet voor het handhaven bij 
de bedrijven die een vergunning hebben om conform de Europese 
verordening Registratie, Evaluatie, Autorisatie en restrictie van 
Chemische stoffen (REACH) geregistreerde stoffen te produceren, 
uit te stoten en/of te lozen (risico 19)? Waarom is het niet mogelijk 
om risico 19 te kwantificeren? 

25 Hoe vaak is de ILT verzocht te handhaven met betrekking tot risico 
25? Hoe vaak is er handhavend opgetreden? Hoeveel capaciteit is 
er ingezet op handhaving van geluidsnormen? 

26 Welke normen worden gehanteerd voor NOx, fijnstof etc? Wordt de 
uitstoot ook gemeten? 

27 Hoeveel capaciteit wordt er ingezet voor de inspectie van 
geïmporteerde producten die mogelijk stoffen bevatten die 
REACH-geregistreerd zijn? Gebeurt dit op basis van een steek-
proef? Welk percentage van de producten wordt gecontroleerd? 

28 Waarom worden voor de milieuschade als indicator de vermeden 
kosten van afvalverwerking gebruikt? 

29 Op basis waarvan wordt gerekend met een milieuschadepost van 
€ 0,0057 per kilo voor CO2? 

30 Wat is met betrekking tot risico 6 de reden dat het door bestuurlijke 
keuzes niet mogelijk is om tot een kwantificering te komen? 

31 Wanneer kan het overzicht met inspectieverplichtingen verwacht 
worden en wat kan dit nog betekenen voor het meerjarenplan 2019 
– 2023? 

32 Wat is een beperkte verplichting? Wordt in het overzicht met 
inspectieverplichtingen een onderscheid gemaakt tussen verschil-
lende soorten verplichtingen? 

33 Wat is de reden dat de verplichting van registratie, monitoring en 
terugneembaarheid van grond en secundaire risicovolle bouwstof-
fen is vervallen? 

34 Op welke aspecten houdt de ILT en op welke aspecten de Milieu-
dienst Rijnmond (DCMR) toezicht als het gaat om risicobedrijven? 

35 Kunt u een overzicht geven van de taken die de 600 certificerende 
instellingen uitvoeren waar de ILT toezicht op houdt? 

36 Welke taken wil de ILT gaan outsourcen?
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